



Dagsorden og referat fra Skolebestyrelsesmøde

Information om mødet

Dato for mødet: 15.8.2023

Tidspunkt: 17.00 – 19.00

Deltagere

Gitte Gudmann

Helle Nielsen

Johan Houe

Lasse Jensen

Mikael K. Elbæk

Randi Andkjær Mariager

Diana Klüver

Kim Hansen

Andreas Sklander

Pelle Roholt Jensen

Nanna Larsson

Sille Sine Bruun Madsen

Evalina Melisa Bank Arian

Melike Demirci

Zeynep Yilmaz

Afbud

Marie-Louise Eilsø

Referent

Nanna Larsson

Orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B).

Dagsorden

Kl. 17.00 Godkendelse af dagsorden og referat + opfølgning på aktioner (O, B)

Kl. 17.05 Nyt fra ledelsen (O)

Kl. 17.15 Nyt fra elevrådet (O)

Kl. 17.20 Høring om Budget 2024 [se materialet her](#) (B) (Høringsbrev er vedlagt)

Kl. 17.50 Planlægning af skolebestyrelsens møder i 23/24:

- Hvilke tilsyn ønsker vi at føre?
- Hvilke principper ønsker vi at udarbejde/revidere?
- Hvilke øvrige emner skal prioriteres?
(se vedlagt liste over forslag til emner og principper)

Kl. 18.20 Skolebestyrelsens berretning – hvordan aflægges vi den i år (B)

Kl. 18.30 Andre meddelelser: SKOK, MED og TRAFIK (O)

Kl. 18.50 Stikord til Nyhed på Aula om SB's arbejde (B)

Kl. 18.55 Eventuelt + forslag til kommende punkter (O)

Kl. 19.00 Tak for i aften

Referat

1. Godkendelse af dagsorden og referat + opfølgning på aktioner (O, B)
Afbud fra Pelle, Lasse og de 3 elevrådsrepræsentanter
Der er årsmøde i Skole og Forældre i november. Johan vil gerne deltage, og Sille sender invitationen videre til de andre medlemmer af SB
2. Nyt fra ledelsen (O)
Året er kommet godt i gang i alle vores afdelinger på skolen inkl. Huset, MO1-2-3 og alment er vi pt. 656 elever. Vi har introduceret vores 3 fokusområder læsning, Matematik samt ikke mindst inkluderende fællesskaber.
Vi har haft en god forberedelses uge, hvor vi hørte Rasmus Alenkær, vi havde mødeledelseskursus samt læsekonferencer. En fin uge med blandede indslag, møder og forberedelsestid.

De små nye 0.klasser startede mandag kl. 9.00. Flagallé og møde for alle forældrene med alm. information vedr. Avedøre skole. Vi taler også om forventninger til dem og til os som skole. Vi taler omkring sprogbrug til os, til hinanden om hinanden, om os og ikke mindst om andres børn.

Vi har åbnet afd. Stjernen og det var måske en mulighed at tage ned og se det næste gang for dem som har lyst evt. kan vi bede Christian komme dernede og åbne og evt. deltage på et SB-møde snarest og fortælle om strategier og planer med Huset plus udvidelsen.

Forventninger til vores nye pædagogiske udvalg, der er kommet nye medlemmer og flere har haft lyst til at komme ind. Vi regner med at der bliver et godt udviklingsmiljø der. Blandt andet er det et godt forum når vi skal arbejde med mobil-telefonstrategien.

3. Nyt fra elevrådet (O)

Der er et spørgsmål i forhold til de nye toiletter, hvornår de bliver indviet.

I uge 36 skal skolen afholde Demokratiuge, og der bliver der valgt nye repræsentanter til elevrådet

4. Høring om Budget 2024 [se materialet her](#) (B) (Høringsbrev er vedlagt)
 - Fint at afskaffe sund mad ordningen
 - Vigtigt at fremhæve hvad der er blevet af planerne om trafiksikkerhed på Avedøre skole?
 - Et høringssvar hvor vi lægger vægt på SFO takster, special SFO takster, anlæg, og fremhæve det gode i ekstra bevillingen til U-start.
 - Gitte og Helle laver et udkast.
5. Planlægning af skolebestyrelsens møder i 23/24:
 - Hvilke tilsyn ønsker vi at føre?
 - Hvilke principper ønsker vi at udarbejde/revidere?
 - Hvilke øvrige emner skal prioriteres?
(se vedlagt liste over forslag til emner og principper)
 - Andreas giver udtryk for at det opleves som et stort problem med mobiltelefoner i udskolingen.
 - Sille laver et forslag til en procesplan, som vi kan vende på næste SB møde i september. Det vendes også på kommende PU og MED møde.
 - Besøg i Stjernen i september. Randi forbereder et par spørgsmål til tilsynet.



- Der efterlyses et møde hvor der som tilsyn bliver spurgt ind til retningslinjer i forhold til vikardækning. Vi bruger den spørgeguide som vi havde oppe da vi havde besøg fra "forældre og samfund", den lægges ud til udfyldelse, og tages op i oktober. Besøg i Huset i oktober.
 - Lene kommer i november og fortæller om mellemformer og inkluderende fællesskaber. Rydde op i gamle principper.
 - I december har vi julefrokost.
 - Vi laver et samlet forslag til et årshjul for alle SB møder, og Helle sender det ud til alle i SB.
 - Vi planlægger ikke indholdet af alle møder da der skal være plads til Ad Hoc punkter.
6. Skolebestyrelsens berretning – hvordan aflægges vi den i år (B)
Vi laver en "reklamebod" til åbent Hus den 11.april i samarbejde med elevrådet. Flyer med et par fokuspunkter fra beretningen, og noget sjov for at tiltrække.
 7. Andre meddelelser: SKOK, MED og TRAFIK (O)
Intet nyt fra SKOK og MED. Sille og Marie Louise har lige inden ferien været i dialog med Michael Egenfeldt fra center fra trafik i Kommunen, angående et snarligt møde om den kommende trafikplan. Sille skriver til ham angående et møde.
 8. Stikord til Nyhed på Aula om SB's arbejde (B)
 9. Eventuelt + forslag til kommende punkter (O)
 10. Eventuelt: Sammenlægningen af de tidligere 6.klasser til to 7.klasser er gået rigtig godt.
Det har været en god proces, og hvor både elever, forældre og personale føler sig hørt.

Diana har sendt et link til en fond man kan søge, som har fokus på undervisning og verdensmål.

1. Skabe til mobiltelefoner?
2. Høretelefoner fra "løvens hule" som man kan bruge til undervisning?